
Inbreng OV:

Wij steunen de in de brief geschetste lijn. Goed om landelijke afspraken en het verdere verloop van 

deze crisis af te wachten alvorens definitieve beslissingen te nemen, maar er wel voor te zorgen dat 

het OV waar nodig kan blijven doorlopen. Wij wachten verdere informatie af, ook wat betreft de 

reacties van gemeenten waar het gaat om de regiotaxi.

Wij hebben de volgende vragen:

Hoe borgen we dat de OV-bedrijven niet dubbel worden tegemoet gekomen in de schade die ze 

oplopen? 

Wat gaan we doen als de 80% bevoorschotting op is en de reizigersaantallen blijven tegenvallen? 

Welke scenario’s hebt u hiervoor uitgewerkt?


